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La FCAC preveu que la 
collita d/ oli a Lleida seró 
de 5.500 tones enguany 
Aquesta xifra és lleugerament 
inferior a la del 2022 (6.283 tones) 
Lleida 
REDACCIÓ 

La Federació de Cooperatives 
Agraries de Catalunya {FCAC) 
preveu que la collita d'oli d'oliva 
a Catalunya se situaría, enguany, 
en unes 20.000 tones. Per segon 
any consecutiu, seria una cam
panya escassa -un 38% inferior a 
la mitjana de 32.000 tones-, en
cara que la producció augmenta
ria un 30% en relació amb l'any 
passat, quan es va assolir la pitjor 
producció deis darrers 20 anys í 
només es va arribar a les 15.150 
tones d'oli. 

Antoni Galceran, responsable 
d'oli d'oliva FCAC, explica que "a 
les comarques productores s'es
tan produint situacions molt irre
gulars perque la majoria de su
perficie de conreu de !'olivera és 
de seca Malgrat ser una campan
ya bastant dolenta en general, les 
zones amb reg o reg de suport 
podríen mantenir la collita i les 
pluges localitzades deis darrers 
m esos podrien afavorir que, a de
terminats municipis del Montsia, 
augmentés la producció en rela-

FOTO: ACN/ Imatge de tasques de recoHecció al Pallars Jussa 

ció amb la campanya 2022/23. En 
canvi, a altres zones, la producció 
sera fins i tot pitjor que la collita 
anterior. Evidentment, la produc
ció final dependra, també, de 
l'evolució deis rendiments que 
s'obtindran de l'oliva". 

Per províncies, les 20.000 to
nes que es preveuen a la collita 
2023/24 es distribuirien en 5.500 

Fira Mollerussa .vol tancar el 
2023 amb més de 9 rriilions 
d'euros en vehicles venuts 

El certamen 
obrira portes 

el cap de 
setrnana 

tones a les comarques de Llei
da -lleugerament inferior a l'any 
passat, quan va es va arribar a 
les 6.283 tones-; 1.000 tones a 
Barcelona i Girona -estables en 
relació a la campanya passada-, i 
13.500 tones a Tarragona -signifi
cativament superiors a les 7.760 
tones de la darrera collita, segons 
va informar ahir la FCAC. 

Tarrés proposa diversos 
circuits per practicar 
senderisme o ciclisme 
El municipi de Tarrés, a la comar
ca de les Garrigues, va presentar 
ahir en roda de premsa a la Di
putació de Lleida "Camins de 
Pedra", un projecte transversal 
que vol posar en valor els atrac
tius patrimonials, culturals i pai
satgístics d'aquest petit municipi 

Per potenciar 
atractius 

culturals i 
paisajístics 

de les Garrigues baixes de poc • 
més de 100 habitants, amb una 
proposta esportiva que ofereix 
diversos circuits ·per a la practi

entre una amplia oferta al seu 
entorn d'allotjame~t en turis
me rural, així com de servei de 
restauració. La presidenta de la 
Comissió de Turisme,Rosa Pujol, 
va mostrar la seva satisfacció per 
la creació d'aquest nou projecte 
"que refor~a !'oferta de la nos
tra destinació en aquest ambit 
i perque pot esdevenir un punt 
d'atracció de nous visitants". 

ca d'esports com el senderisme, 
el trail running i el ciclisme amb 
totes les seves modalitats en 
un espai d'unes 1.400 ha . Una 
proposta que combina l'esport 
amb el patrimoni i la natura i 
en la qual els aficionats que vul
guin practicar les activitats que 
s'ofereixen podran triar també 

Els regidors de les Borges 
responen preguntes deis 
ciutadans per YouTube 
Els regidors i regidores de I'Equip 
de Govern, 4 de Borges per la 
República i 3 d'ERC, van partici
par aquest dilluns 16 d'octubre 
en una tanda de preguntes amb 
la ciutadania, al Centre Cívic de 
les Borges Blanques. t:acte es va 
emetre en directe pel YouTube 
de I'Ajuntament gracies a les ca
meres de les BorgesTv i ha estat 
condu'lt per Esther Sementé, de 
Radio les Borges. 

En primer lloc, els 6 regidors 
i l'alcalde, Josep Farran, van fer 
un breu resum deis 100 dies al 
capdavant del consistori i deis 
seus projectes més immediats, 
i tot seguit van respondre a les 
preguntes que les borgenques 
i borgencs van enviar durant la 
passada setmana al correu habi
litat per fer-ho, així com les del 
públic assistent i les que s'ana
ven fent en di recte. 

Una delegació 
de Bellpuig 
viatja a la 
població de 
Bormio 

La tira d'ocasió Autotardor de 
Mollerussa, adre~ada als sectors 
d'automoció i maquinaria agríco
la i industrial, obrira aquest cap 
de setmana la seva 28a edició 
amb un augment del 20% d'ex
positors respecte de l'any passat 
-passant de 20 a 24-, uns bons 
indicadors previs a la seva ce
lebració que porten a confiar a 
mantenir les bones xifres regis
trades en la convocatoria de l'any 
passat pel sector automobilístic 
amb 105 vendes per un import 
superior als dos milions d'euros, 
segons va assenya lar ahir l'alcal
de de la capital del Pla d'Urgell i 
president de Fira de Mollerussa, 
Marc Solsona, durant la roda de 
presentació de l'edició d'enguany. 
De ser així, va afegir l'alcalde, Fi-

ra de Mollerussa tancaria I'Auto
tardor assolint, aquest 2023, els 
9 milions d'euros en volum de 
negoci pel que fa a aquest sector 
entre les tres en que és present: 

FOTO: L.M / El president de Fira de Mollerussa, Marc Solsona, ahir 

Aquest passat cap de setma
na, en motiu deis 400 anys de 
!'arribada del Crist de Bormio a 
Bellpuig i de l'any_Jubilar que es 
celebra a la vila, una delegació 
formada per representants de 
la Confraria, de la parroquia, de 
I'Ajuntament i de la vila de Be
llpuig van viatjar a Bormio per 
a celebrar l'efemeride i per en
fortir lla~os amb la vila que re
cordem, esta agermanada amb 
Bellpuig des de l'any 2002. 

Fira de Sant Josep, Autotrac i Au
totardor. Solsona va continuar 
indicant que, encara que la da
da final de l'any pot acabar sent 
lleugerament inferior a la de l'any 
2022 -amb 9,6 milions-, es trae-

ta de números molt competitius 
que se situen en dades de pre
pandemia i dins els "anys bons". 
D'altra banda, el president de la 
Cambra Oficial de Comer~, lndús
tria i Serveis de Lleida, Jaume Sal
tó, sera l'encarregat d'inaugurar 
l'edició d'enguany de l'Autotardor 

<•"H~•••-·-· ····~····-· ., .... _.,., •.• ~ .. ---n.,,o_ 

en un acte que es portara a terme 
aquest divendres a 2/4 de 6 de la 
tarda. 

El certamen estara obert des 
de divendres dia 20 a diumenge 
dia 22 d'octubre en un horari de 
10 del matí a 8 del vespre, amb 
entrada gratuita. 

La comitiva va tenir una bo
na acollida per part de la pobla
ció, on es van realitzar diferents 
actes. 

edoussin
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Qüestió d'edat 
legia fa uns dies que un funcionari de la Diputació 
de Lleida rebutja jubilar-se amb 65 anys i aquest 
ara esta litigant per poder seguir fins als 70 al lloc 

que ocupa actualment (un carrec intermedi en un deis 
organ1smes autonoms de l'ens provincial). L'administra
ció, tot i a1xo, esta en procés de selecció de candidats per 
poder-la ocupar, Ja que és de categoría Al i és la de ma
jor qualificació amb salaris més alts que hi ha a l'entitat. 

Aquest no és un cas únic, sinó que alllarg del darrer man
dat h1 va haver fins a tres casos similars, guanyant sempre 
la Diputació perla via judicial poder ten ir la raó. De fet, la 
mateixa corporació no veu en bons u lis ten ir una plantilla 
d'avan<;ada edat, smó que té coma objectiu poder red u ir 
en el possible la mitjana d'edat en la seva plantilla. 
Contínuant amb el tema, el Diari Oficial de la Unió Eu
ropea publicava el dilluns 25 de setembre una petició de 
decisió preJUdlclal presentada pel Tribunal admin1stratiu 
de la ciutat alemanya de Karlsruhe, en que es formulen 
quatre qüestions directament relacionades amb la discri
minacló per rao d'edat, que, com és ben sabut, pot su
posar una discriminació prohibida a la normativa comu
nitana, 1 llevat que la tingui, la mesura adoptada és una 
justificació objectiva 1 raonable. També fa uns dies, un ar
ticle de la professora Carm~ Grau Pineda titulat Edatisme: 
una altra forma de discriminació laboral, citava un recull 
de consideracions de I'Organització Mund1al de la Salut, 
de I'Organitzacló Internacional del Treball 1 del Consell de 
la UE, a1xí com jurisprudencia i doctrina jud1cial espanyola, 
concloent amb parers de !'autora -tant socials com JUrídics
on resumida em quedaría amb aquesta cita: "La d1versitat 
generacional es pot considerar un valor diferencial entre les 
persones treballadores". 
N o manquen un bon plec de publicacions sobre l'edatisme 
i els drets de les persones "grans". Davant de tot aixo, en
cara ens anem trobant amb casos que vi nculen l'edat d'un 
treballador amb poder conduir vehicles per exemple. O 
també n'hi ha d'altres que ho !liguen que si aquestes perso
nes podran superar el canvi tecnologic ... Tots aquests casos 

La discriminació laboral 
per raons d'edat podria 

suposar una vulneració de 
la normativa comunitaria 

sempre són presumpcions diverses, pero mai un estereotip 

concret. És ben cert que potser les persones de certa edat 
no es poden adaptar a la tecnología de la mateixa capacitat 
que ho fan els més joves, pero se'ls ha de reconeixer que te
nen unes possibilitats dignes de valorar i que molts cops són 

~ 

VIST DES DE DALT 
M .. F.C CERO N -

·~ l¡.¡ ~ 
@marcceron ·~·JI ..-

més útils pera segons quina feina. En definitiva, que l'edat 

no és sinonim d'inadaptació laboral. 

Vist des de dalt, des de la perspectiva económica és recur

rent el debat sobre la despesa en pensions (que va a l'al<;a 

en usuaris i a la baixa en aportadors) i el que suposa pel 

manteniment del sistema públic de Seguretat Social. Actu

alment, no hi ha cap discurso profecía apocalíptica que hagi 

tingut una mínima possibil itat de convertir-se en realitat fins 

a aquest moment, i les mesures adoptades pel govern van, 

a parer meu, en la línia de refor<;ar coherentment el sistema 

públic. Si la no-discriminació per raó d'edat esta reconeguda 

legalment, només fara falta que es compleixi en la realitat 

social. 

El polígon de Balaguer no pot perdre el tren GEMMA TRILLA 1 MARC 
SOLANES 1 GEMMA PERlES 

PAERS DE JUNTS PER BALAGUER 

E 1 polígon industrial Campllong de Bala
guer no esta a !'altura de la segona ciutat 
de Ponent: necessitem més sol industrial 

per atreure noves empreses, reasfaltar carrers, 
renovar la senyalitzac1ó, incrementar la neteja, 
promoure l'associacionisme deis empresaris 
per canalitzar més bé les seves demandes i mi

llorar la mobilitat. Sobre aquest darrer punt, des 
de Junts per Balaguer vam demanar al darrer 

pie municipal que el bus urba tingui una parada 
al poligon 1 que la Generalitat hi instal-li un bai
xador de tren. 

E stablir-hi una parada de bus és competencia 
de la Paena; la construcció del baixador cor
respon a la Generalitat. D'en<;a del traspas de 
la lín1a Lleida-la Pobla de Segur a la Generalitat, 
l'any 2005, el Govern de Catalunya ha introdu"it 

millares substancials al servei, entre les quals 
destaquen la renovació de les vies a partir de 
2005 i la compra de nous combois el 2018. Ara són molts 

els balaguerins que utilitzen cada dia el tren per anar a 
treballar o a estudiar. 1 ho fan amb un índex de satisfac
ció 1 de puntualitat molt superiors a la mitjana de les línies 

metropolitanes. Ferrocarrils esta abordant la supressió 

deis passos a nivel! de la línia per millorar-ne la seguretat. 

Recentment, ha entrat en funcionament el pas elevat a la 

zona de l'antiga Safyc i proximament ho fara el de Térmens. 

Pel que fa a les zones industrials, el passat mes de mar<; el 

Departament de Territori va signar un conveni 
ambla Paeria de Lleida pera la construcció d'un 
baixador de tren al polígon El Segre, entre les 
estacions de Lleida i d'Aicoletge. Ja s'han adju
dicat les obres d'aquest projecte, que s'hauran 

d'iniciar a finals d'any i finalitzar en un term ini 
de quatre mesos. 

Amb l'objectiu d'apostar decididament per 
l'ampliació del polígon industrial Campllong de 
Balaguer així com per millorar les seves condi

cions actuals, la millora de la mobilitat ha de 
ser una prioritat. La construcció d'un baixador 

- de tren als voltants del polfgon, amb la incor

poració d'una nova parada facultativa a la línia, 
suposaria una alternativa de transport per a 
treballadors, empresaris i usuaris en general. 
La moció de Junts per de manar a la Generalitat 
un nou baixador de tren va ser aprovada per 
la unanimitat del pie. Esperem que el Govern 

entomi la petició de Balaguer i encomani aviat els estudis 
corresponents. Que puguem refermar !'aposta de ciutat i 
de país per un teixit industrial vi u i ben connectat i per una 
mobilitat sostenible i segura. 

edoussin
Resaltado
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Els nous pilots de l' empresa 
Air India rebran formació a 
l'Aeroport de Lleida-Alguaire 
L'escola lituana BAA Training segella l'acord i el 
primer grup d'alumnes arri bara el proper gener 
Alguaire 
ACN 

l'aeroport de Lleida-Aiguaire 
acollira uns 400 pilots en forma
ció a finals de 2024, xifra que es 
preveu augmentar encara més 
fins al 2026. La meitat d'aquests 
provindran de I'Índia. Són xifres 
previstes arran de l'acord al qual 
han arribat !'empresa lituana de 
formació aeroniJUtica BAA Trai
ning, establerta a Alguaire des de 
2018, i Air India per proporcionar 
formació als pilots de la compan
yia. 

El primer grup de 15 pilots de 
I'Índia arribaran a Lleida aquest 
gener. Al juny ja n'hi haura una 
seixantena, que s'ategiran a 
alumnes d'altres nacionalitats, 
especialment del Vietnam, país 
amb el qual BAA Training també 
ha tancat un acord. 

El Govern construira dos nous 
hangars i un nou edifici a la in
fraestructura per donar sortida a 
aquesta demanda. Actualment, 
l'escola de pilots compta amb 60 
alumnes d'arreu del món i 15 ae
ronaus. 

FOTO: ACN / La consellera de Territori, Ester Capella, amb representants d'Air India, a Nova Delhi 

La consellera de Territori, Ester 
Capella, de viatge oficial a I'Ín
dia, va mantenir ahir una trobada 
amb representants de !'empresa 
BAA Training a Nova Delhi per 
saber de primera ma els detalls 
de l'acord. La Generalitat, a tra-

vés d'Aeroports de Catalunya, té 
previst construir l'any vinent dos 
nous hangars i un nou edifici de 
800 metres quadrats per a la tor
mació aeronautica, que disposara 
coma mínim de 10 aules, diverses 
zones de descans i sales de brie
fing. El Govern també estudiara 
les vies per a resoldre les neces-

Crespín visita les obres de 
millora de 1~-2 al seu pas 
pel municipi d~lcarras 

El Ministeri va inicia r les 
obres de millora en aquest 
tram, situat entre els pk 
449,217 i 454,125, el passat 18 
de setembre i ho va ter en sen
tit Barcelona. 

sitats d'allotjament que suposara 
!'arribada deis nous alumnes, ja 
sigui dins o tora del recinte aero
portuari, amb la col·laboració de 
les administracions del territori. 
l'impacte de la despesa en allo
tjament, béns i serveis és d'un 
15.000 euros anuals per a cada 
alumne, al marge de !' impacte 

economic del propi aeroport. Per 
tant, amb els 400 alumnes pre
vistos a fina ls de 2024, !'impacte 
anual se situara al voltant deis 6 
milions d'euros sobre el territori 
de l'entorn de l'aeroport. Els vols 
directes ent re Nova Delhi i la ca
pital catalana, Barcelona, podrien 
iniciar-se el 2025. 

El subdelegat del Govern a Llei
da, José Crespín, va visitar ahir 
les obres de millora del ferm a 
l'autovia A-2 que el Ministeri de 
Transports, Mobilitat i Agenda 
Urbana (MITMA} porta a terme 
en un tram de gairebé sis quilo
metres, a l'a l¡;ada d'Aicarras en 
sentit Saragossa. La visita la va 
ter juntament amb el Cap de la 
Unitat de Carreteres de I'Estat a 
Lleida, Juan Antonio Romero. 

Ara, i des de la passada set
mana, es continua treballant 
en sentit Saragossa i les pre
visions són que les obres de 
millora fina litzin aquest diven
dres. 

FOTO: Subdelegació 1 Un moment de la visita, ahir 

El Jussa 
organitza 
tallers per a 
la gent g~an 
Des del projecte d'Envelliment 
Actiu del Consell Comarcal del 
Pallars Jussa s'ha impulsat un 
seguit de xerrades i ta llers per 
a la gent gran que tenen lloc a 
diversos municipis i permeten 
crear un espai de trobada en
t re la població senior. l'objectiu 
d'aquestes activitat s, a part de 
facilitar coneixements i estrate
gies per millorar la qualitat de 
vida i l'autonomia .de les perso
nes, és també ter vincle ent re el 
ve"inat de cada municipi, dina
mitzar la població tot facilitan! 
aquest recurs al municipi de re
sidencia habit ual. · 

Caixabank 
organitza 
una jornada 
del sector 
alimentari 
CaixaBa nk, a través d'Agro
Bank, la seva línia de nego
ci dirigida al sector agroali
mentari, va organitzar ahir 
a la Llotja de Lleida la jorna
da AgroBank 'Avan¡;ant cap 
a un sistema agroal imenta
ri eficient', una trobada en
t re professionals i experts 
del món agroalimentari, 
amb l'objectiu de posar de 
manifest la necessitat de 
ter un estor¡; d' innovació 
en el sector agroalimenta
ri, que cont ribueixi a fer-Io 
més eficient, sostenible i 
resilient. 

El Pirineu 
tindra Consell 
Territorial 
d 'Ocupació 
Aquest dijpus a les 11:00h 
tindra lloc la constit ució del 
Consell territorial d'ocupació 
de I'Ait Pirineu i Aran. Aquest 
organisme estara tormat per 
represeritants deis agents so
cials, economics i ens locals de 
la veguería amb l'objectiu de 
debatre, impulsar, coordinar 
i élesenvolupar conjuntament 
polítiques d'ocupació adapta
des a les necessitats del terri
tori. La constitució del Consell 
tindra lloc a la Delegació del 
Govern a I'Ait Pirineu i Aran. 

edoussin
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FOTO: ICS 1 Un deis centres que han participat a la iniciativa 

L'ICS impulsa la dieta 
mediterrónia a les escoles 
Una desena de centres escolars 
de I'Ait Pirineu i Aran van iniciar 
l'any passat el programa Infan
cia i dieta mediterrania (INFADI
MED) a la Seu d'Urgell, el Pont 

de Suert, Tremp, la Pobla de 
Segur, I'Aita Ribagor~a i Sort. Es 
tracta d'un programa impulsat 
per l'lnstitut Catala de la Salut 
(ICS). 

FOTO: Aj.Borae:. 1 Una de les xerrades organitzades 

Les Borges faro actes per 
conscienciar del cancer 
Aquest 19 d'octubre se celebra 
el dia internacional de la lluita 
contra el cancer de mama i I'As
sociació contra el cancer de les 
Borges BJanques ha organitzat 

diverses activitats per conscien
ciar sobre la malaltia, amb la 
col· laboració de I'Ajuntament de 
la localitat. Diumenge esta pre
vist un Matinal Country solidari. 

El BBVA creu quE? el PIB 
a Catalunya creixera un 
2, 7% durant 1' any el 2023 
El Producte Interior Brut (PIB) 
de Catalunya podría registrar un 
creixement per al 2023 del 2, 7%, 
tres decimes més que de la mit
jana nacional, que se situara en 
un 2,4%, segons les estimacions 
fetes públiques ahir pel BBVA 
Research. El servei d'estudis de 
BBVA estima que el 2024 el PIB 
mostrara una desacceleració, 
i augmentara un 1,8%, en línia 
amb allo esperat per a la resta 

d'Espanya. Segons !'informe "Si
tuació Catalunya. Segon Semes
tre 2023', presentat ahir per Mi
guel Cardoso, economista en cap 
per a Espanya de BBVA Research, 
i José Ballester, director Territo
rial de · BBVA a Catalunya, Cata
lunya creara uns 180.000 nous 
!loes de treball entre el 2023 i el 
2024, cosa que situaría la taxa 
d'atur en un 8,2% el 2024. Tot i 
liderar la creació d'ocupació en 

Detingut a la Seu per 
agredir sexualment 
quatre nens d/Ucra'ina 
exiliats a Múrcia · 
Es guanyava la confian~a de les 
mares per estar sol amb els menors 
La Seu d'Urgell 
ACN 

La Guardia Civil ha detingut a la 
Seu d'Urgell un home que hauria 
agredit sexualment quatre nens 
ucra"inesos exiliats a Murcia. Se
gons van apuntar ahir fonts poli
dais, el presumpte autor deis fets, 
que també era d'origen ucra"ines, 
residía a Cartagena amb famílies 
despla~ades pel conflicte bel-lic 
i es guanyava la confian~a de les 
mares per quedar-se sol amb els 
petits. Després que dos infants 
expliquessin el que passava a la 
seva progenitora, la dona va de
nunciar els fets. L'home va fugir a 
la Seu d'Urgell amb la intenció de 
sortir de I'Estat creuant la fronte
ra amb Fran~a. Agents de l'insti
tut armat van arrestar-lo. La poli
cía va comissar-li quatre telefons 
mobils i unes ulleres de sol amb 
camera oculta integrada. L'home 
ha ingressat a presó. 

L'operació s'ha anomenat Opi
kum i es va iniciar a finals del mes 
de setembre, quan una dona 
ucra"inesa va informar una asso
ciació dedicada a donar suport 
a despla~ats i refugiats, que un 
compatriota que convivía al ma
teix immoble podia estar agre
dint sexualment els seus tills me-

aquest bienni, en el tercer tri
mestre l'aven~ del mercat labora l 
catala s'ha vist moderat en tots 
els sectors, destacant la menor 
contribució deis serveis públics i 
el comer~, transport i hostaleria. 
Encara que es mostra un bon di
namisme del consum a tot el te
rritori, les dades d'inici d'any van 
estar recolzades principalment 
per alfo observat a la província de 
Barcelona, encara que el tercer 
trimestre (i per la seva empenta a 
nivel! turístic) són les demarca
cions de Lleida i Girona les que 
han mostrat un millor comporta
ment, segons !'informe fet públic 
ahir pel BBVA. 

FOTO: ACN 1 El detingut duia ulleres amb camera oculta 

nors d'edat. Assistida per agents 
socials d'aquesta associació, la 
mare es va despla~ar a la caserna 
de la Guardia Civil de Cartagena 
per denunciar els fets que els in
fants li havien relatat. 

La denunciant va explicar als 
investigadors que el sospitós 
s'havia guanyat la seva confia n~a 
i la deis nens, amb els quals acos
tumava a jugar. Així, el detingut 
aprofitava els moments en que 
es quedava tot sol amb els petits 
per fer-los tocaments en zones ín
times. Quan la mare va saber el 
que estava passant, va parlar amb 
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altres mares ucra"ineses de me
nors que també es re lacionaven 
amb aquest individu. Poc després 
l'institut armat va rebre dues de
núncies més relacionades amb el 
cas. L'home va fugir a la Seu d'Ur
gell, on segons la Guardia Civil hi 
tenia alguns vincles, amb la inten
ció de fugir de I'Estat creuant la 
frontera amb Fran~a . Els agents 
van poder-lo interceptar i detenir 
per quatre delictes d'agressió se
xual a menors d'edat. En el mo
ment de l'arrest els agents van 
comissar-li unes ulleres de sol 
amb camera oculta. 
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FOTO: DIVA / BBVA va presentar ahir l'informe del segon semestre 
•··••·-- ---·----
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